



# حملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع بطاقة QNB Visa الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"

## 'Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit card' campaign

### TERMS & CONDITIONS

- The campaign is available to all **QNB Qatar Airways Visa credit cardholders**, including respective supplementary cards.
- Offer is valid for all transactions related to **schools, colleges and universities' fee payments** performed at POS (Point of Sales) including Contact /Contactless and e-commerce using QNB Qatar Airways Visa credit cards for both local and international transactions.
- The **campaign period** is from 27 August 2024 until 30 September 2024
- Customers will get credited automatically with **35,000 Avios** when they meet the below criterias:
  - Spend minimum cumulative amount of **QR 30,000** using QNB Qatar Airways Visa credit card during the campaign period
  - All local and international transactions related to schools, colleges and universities' fee payments are considered only.
- QNB will automatically credit Avios to the customer's Qatar Airways Privilege Club account within 30 days from the campaign end date.
- The QNB Qatar Airways Visa Credit Card account status must be active at the time when the Avios are credited to the customer's Qatar Airways Privilege Club account.

### Eligible transactions:

- Local or international Contact and Contactless POS (Points of Sale) transactions
- Local or international e-commerce transactions
- Local or international digital wallets (i.e. Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay, Fitbit Pay, and QNB Pay).

### Non-eligible transactions:

- Cash advances, donations, fees and charges related to the Visa credit cards
- Any transactions that do not fall under MCC Codes 8211, 8220, 8241, 8244, 8249, 8299, 8351, 7911 (schools, colleges and universities' transactions)
- QNB is not liable to any taxation of any kind arising from that may occur from the winner's nationality, country of residence or payment commissions and will not be held responsible to make any tax payments of any kind. The winner will be liable to make all necessary tax payments and to make any necessary notifications to the appropriate authorities.
- QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct the draws, continue to offer the "Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit cards Campaign, offer or award any prize pursuant to the said promotion, because of any 'Force Majeure Event'. 'Force Majeure' here refers to circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things: strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.

### الشروط والأحكام

- الحملة متاحة لجميع حاملي بطاقات **QNB Visa** الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية، بما في ذلك البطاقات الإضافية.
- يسري العرض على جميع المعاملات المتعلقة بدفع رسوم المدارس والكليات والجامعات التي يتم إجراؤها عبر أجهزة نقاط البيع، بما في ذلك المعاملات التلامسية/ اللاتلامسية ومعاملات التجارة الإلكترونية التي تتم باستخدام بطاقات **QNB Visa** الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية لكل من المعاملات المحلية والدولية.
- مدة الحملة من 27 أغسطس 2024 إلى 30 سبتمبر 2024.
- سيتم منح العملاء **35,000 نقطة أفبوس** تلقائياً عندما يستوفون المعايير التالية:
  - إنفاق مبلغ تراكمي لا يقل عن **30,000 ريال قطري** باستخدام بطاقة **QNB Visa** الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية خلال فترة الحملة.
  - يتم احتساب جميع المعاملات المحلية والدولية المتعلقة بدفع رسوم المدارس والكليات والجامعات فقط.
- سيقوم **QNB** تلقائياً بإضافة نقاط أفبوس إلى حساب نادي امتياز الخطوط الجوية القطرية الخاص بالعمل خلال 30 يوماً من تاريخ انتهاء الحملة.
- يجب أن تكون حالة حساب بطاقة **QNB Visa** الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية نشطة في الوقت الذي يتم فيه إضافة نقاط أفبوس إلى حساب نادي امتياز الخطوط الجوية القطرية الخاص بالعمل.

### المعاملات المؤهلة:

- معاملات نقاط البيع التلامسية/ اللاتلامسية المحلية والدولية.
- معاملات التجارة الإلكترونية المحلية والدولية.
- معاملات المحافظ الرقمية المحلية والدولية (مثل: Apple Pay و Google Pay و Samsung Pay و Fitbit Pay و QNB Pay)

### المعاملات غير المؤهلة:

- السلف النقدية والتبرعات والرسوم والعمولات المرتبطة ببطاقات فيزا الائتمانية.
- أي معاملات لا تندرج تحت رموز فئة التاجر 8211، 8220، 8241، 8244، 8249، 8299، 8351، 7911 (معاملات المدارس والكليات والجامعات).
- لن يكون **QNB** مسؤولاً عن أي نوع من الضرائب التي قد تنشأ بسبب جنسية الفائز أو بلد إقامته أو عمولات الدفع، كما لن يكون مسؤولاً عن دفع أي ضرائب من أي نوع سيكون الفائز مسؤولاً عن جميع الدفعات الضريبية اللازمة وتقديم أي إشعارات أو إخطارات لازمة إلى السلطات المختصة.
- لن يعتبر **QNB** منتهكاً لالتزاماته أو ملزماً بإجراء السحب أو مواصلة تقديم حملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع بطاقة **QNB Visa** الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"، أو تقديم أو منح أي جائزة وفقاً للحملة الترويجية المذكورة، إذا حال دون ذلك حادث من أحداث القوة القاهرة. وتعني عبارة "حادث قوة القاهرة" في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك ضمن أشياء أخرى، الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح أي هيئات حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية أو أي انقطاع للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث القضاء والقدر، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضرابات، أو غيرها من الاضطرابات الصناعية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من الكوارث الطبيعية. وفي مثل هذه الظروف، يكون البنك قد أخلّى مسؤولياته تلقائياً تجاه الأشخاص المؤهلين دون حاجة لإعطاء إشعار.

9. In all matters, relating to "Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit card" campaign, QNB's decision and records shall be final and binding.
10. QNB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time, including without limitation for termination of "Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit card" campaign, the manner, mechanics and means on which eligible persons will be awarded an entry in the draw. Any changes in the terms and conditions will be published in QNB's website.
11. In no event shall QNB, any of its affiliates, or any of its/their officers, directors, employees or agents, offer or provide any warranties, or accept any responsibility or liability whatsoever or be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to the "Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit card" campaign promotion, draw, prize winners or any other person in connection with or in the use of the prizes and hereby disclaims any and all express or implied warranties with respect to the same.
12. QNB accepts no liability for the quality of services provided by the establishments involved in this promotion.
13. In the event of any inconsistency between these terms and conditions and any communication SMS/Email relating to the "Turn your tuition fees into future flights with QNB Qatar Airways Visa credit cards" campaign promotion, these terms and conditions shall prevail.
14. These terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and State of Qatar courts shall have jurisdiction to hear and settle any disputes arising in connection to this campaign exclusively.
9. في جميع المسائل المتصلة بحملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع بطاقة QNB Visa الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"، تكون قرارات QNB وسجلاته نهائية وملزمة.
10. يحتفظ QNB بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في تغيير أو حذف أو الإضافة إلى أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، إنهاء حملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع بطاقة QNB Visa الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"، والطرق والأجهزة والوسائل التي يحصل بموجبها الأشخاص المؤهلون على فرص للدخول للسحب. وسيتم نشر أي تغييرات في الشروط والأحكام على موقع QNB الإلكتروني.
11. لن يقوم QNB أو أي من فروع، أو مسؤوليه، أو مديره، أو موظفيه أو وكلائه في أي حال من الأحوال بتقديم أو منح أي ضمانات أو قبول أي مسؤولية ترتبط بخسارة أو أضرار أو نفقات تنشأ عن أو تتعلق بحملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع بطاقة QNB Visa الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"، أو السحب أو الفائزين بالجائزة أو أي شخص آخر له علاقة بالجائزة أو استخدامها، ويخلي البنك بموجب هذه الوثيقة مسؤوليته عن أي وجميع الضمانات الصريحة أو الضمنية فيما يتعلق بالحملة الترويجية.
12. لا يقبل QNB أي مسؤولية عن جودة الخدمات التي تقدمها المؤسسات المرتبطة بهذه الحملة الترويجية.
13. في حالة وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام وأي نشرة أو مواد تسويق أو ترويج تتعلق بحملة "حوّل مدفوعات الرسوم الدراسية إلى رحلات مستقبلية مع حملة بطاقة QNB Visa الائتمانية ذات العلامة التجارية المشتركة مع الخطوط الجوية القطرية"، تسود هذه الشروط والأحكام.
14. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص القضائي الحصري للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو فيما يتعلق بها.